

東芝洗衣機安裝收費表

生效日期：2023年3月1日

前置式洗衣機	
項目	收費 (HK\$)
標準安裝 (包括以下項目)	免費
1) 拆及移開舊洗衣機 (但不包括搬走)	
2) 接駁跟機來水及去水喉	
3) 5呎 32mm ~ 40mm 直徑 PVC 膠喉管 (每曲當一呎計) (不包括拆舊水喉管)	
4) 基本電源接駁 (電源由客人負責提供至機旁, 可供洗衣機原裝電線安裝之範圍內)	
5) 更換合適水龍頭一個 (視乎能否更換)	
6) 調校機身水平	
7) 使用示範	
標準安裝 (未能出示保用證 / 購買單)	470

日式洗衣機	
項目	收費 (HK\$)
標準安裝 (包括以下項目)	100
1) 接駁跟機來水及排水喉	
2) 安裝水龍頭接駁咀 (如有需要)	
3) 使用示範	
標準安裝 (未能出示保用證 / 購買單)	420

額外安裝項目	
項目	收費 (HK\$)
加長來水銅喉 (20mm直徑), 每尺計 (每曲當一尺) (不包拆舊水喉)	35
加長 PVC 去水喉 (32 ~ 40mm 直徑), 每尺計 (每曲當一尺) (不包拆舊水喉)	30
開 T 銅喉管或 PVC 喉管 (來或去水喉中途接駁)	100
拆換防臭 (排水隔氣) (每個)	100
開廚櫃板木孔 32mm ~ 40mm 直徑 (厚度 25mm 以內) (每孔)	50
更換 13A/15A 電源面板 (供電電線需符合所需電量)	150
更換合適水龍頭一個 (視乎能否更換) *適用於日式洗衣機安裝	120
每次搬抬洗衣機跨過離地10吋或以上高的障礙物, 如廁盆, 櫃等等 (落單時請註明)	180
技術員到達用戶安裝地點而不能安裝時需收取之出勤費	100

特別地區安裝附加費	
	收費 (HK\$)
東涌市中心 / 馬灣	80
愉景灣	200
離島	250
偏遠地區 (非公共交通工具能到達的地方)	另議

備註：

- 1) 其他項目需由技術員按實際情況報價。
- 2) 額外配件或改位由安裝人員現場另行報價。
- 3) 以上安裝不包括任何油漆或一般修飾工程。
- 4) 安裝後顧客若要求改位或重裝 (另一位置) 需另行報價。
- 5) 必須提前一個工作天預約安裝。
- 6) 安裝截單時間為工作日當日的16:00。
- 7) 貨品須於安裝時段前到達 (東涌、馬灣、愉景灣、離島及偏遠地區須於安裝日之前到達)

Toshiba Washing Machine Installation Fees

Effective date: 1st March, 2023

Front Loading Washing Machines	
Items	Charge (HK\$)
Standard installation (including the following items) 1) Dismantle and move the old washing machine aside (excluding removal) 2) Connecting to the water inlet and draining pipes 3) 5 feet of 32mm ~ 40mm diameter PVC drainpipes (each elbow counts as one foot) (excluding the removal of old water pipes) 4) Basic power connection (the power supply is provided by the customer to the side of the machine, within the range of the washing machine's original power cord) 5) Replace a suitable water tap (depending on whether it can be replaced) 6) Adjust the level of the washing machine 7) Demonstration	Free
Standard installation (Unable to show warranty card / purchase receipt)	470

Pulsator Washing Machines	
Items	Charge (HK\$)
Standard installation (including the following items) 1) Connecting to the water inlet and draining pipes 2) Install the faucet adapter (if necessary) 3) Demonstration	100
Standard installation (Unable to show warranty card / purchase receipt)	420

Additional Installation Items	
Items	Charge (HK\$)
Extend copper pipe for water supply (20mm diameter) per foot (each elbow counts as one foot) (excluding the removal of old water pipes)	35
Extend PVC drainpipe (32 ~ 40mm diameter) per foot (each elbow counts as one foot) (excluding the removal of old water pipes)	30
T-joint copper pipe or PVC pipe water inlet or drainage inter-connection	100
Removal and replacement of anti-syphonage air valves (each)	100
Open a hole of 32mm ~ 40mm diameter (within 25mm thickness) on the kitchen cabinet board (each hole) (Wooden Type)	50
Replace the 13A/15A wall power socket (power supply should be appropriate for rated power of the socket)	150
Replace a suitable water tap (depending on whether it can be replaced) *Apply to pulsator washing machine installation	120
Each time lifting the washing machine over obstacles 10 inches or more above the ground, such as toilet bowls, cabinets, etc. (please specify when placing the order)	180
Attendance fee charged when the technician arrives at the user's installation site and cannot install	100

Additional Charges for Special Areas	Charge (HK\$)
Tung Chung Town Centre / Ma Wan	80
Discovery Bay	200
Outlying Islands	250
Remote Areas (Areas are inaccessible to public transportation)	Negotiable

Remarks:

- 1) Other items need to be quoted by technicians according to actual conditions.
- 2) Additional accessories or relocation will be quoted separately by the installer on site.
- 3) The above installation does not include any painting or general decoration works.
- 4) After installation, if the customer requires relocation or reinstallation (another location), a separate quotation is required.
- 5) The installation must be scheduled one working day in advance.
- 6) The cut-off time for making installation appointment is 16:00 on the working day.
- 7) Product must be arrived before the service hours of installation. (For Tung Chung, Ma Wan, Discovery Bay, outlying islands and remote areas, product must be arrived one day before the installation.)